
He is Risen

. وبعد العشاء، سار يسوع مع تلاميذه إلى جبل الزيتون 
After supper, Jesus and His disciples went out to the Mount of Olives.



.فجأة، جاء الجنود إلى يسوع للقبض عليه
Suddenly, a group of soldiers came and arrested Jesus.  

.بموته، فتح يسوع طريقاً للناس حتى يأتوا إلى الله. يسوع مات بين إثنين من اللصوص
Jesus died between two thieves. Through His death, He made it possible 

for us to come to know God.



. يوسف ونيقوديموس لفه جسده بكفن ودفنوه في قبر منحوت في الصخر
Joseph and Nicodemus took Jesus’ body, wrapped it and put it in an

empty tomb.

.ثم ثم دحرج حجراً كبيراً على الباب
A large stone was rolled in front of the tomb to seal it.



.بعد ثلاثة أيام  وظهر ملاك الرب من السماء ودَحرَج الحجر الذي كان يغطي مدخل القبر
Early Sunday morning, an angel came down from Heaven and rolled

away the stone.

. دَهذَهَبَت بعضاً من النساء إلى قَبْر يسوع لوضع المزيد من الحنوط على جَسَ 
Mary Magdalene and the other Mary came to visit Jesus’ tomb. 



ولم يكن جسده . فنظرت النساء داخل القبر ورأين الْمَوْضِعَ الَّذِي كَانَ يسوع مُضْطَجِعًا فِيهِ 
!هناك

They found the stone rolled away and saw that the tomb was empty!

“!يسوع قد قام من الأموات" ثم قال الملاك للنساء، 
The angel told the women, “Jesus is not here; He is risen!”



.وركضن ليخبرن التلاميذ بالخبر السار. فإمتلَأت النساء وفرح عظيم
The women were overjoyed. They quickly left the tomb and ran to tell 

Jesus’ disciples.

. وفي خلال الأربعين يوماً التالية، ظَهَر يسوع لتلاميذه وأتباعه عدة مرات
During the next forty days Jesus appeared to His followers several times.



“.ماً وتَذَكروا، سوف أكون معكم دائ"وفي نهاية الأربعين يوماً، قال يسوع لتلاميذه، 
At the end of forty days Jesus told His disciples, “Don’t worry, I will

always be with you.” 

.ثم صعد يسوع إلى السماء
Then Jesus returned to Heaven. 
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